

办公室 Office

香港 Hong Kong

建筑中心 – 绿色建筑最高白金级 APB Centre – BEAM highest Platinum rating

- 香港政府建筑处办公室。
- 指定使用棕榈环保板 12mm 作墙身, 因棕榈环保板能达到防火要求。
- 方便易用, 又能满足环保设计。其低耗能生产, 及循环再用原材料符合绿色建筑要求。
- Architectural Services Department, The Government of the HKSAR.
- Palmeco Master 12mm was specified for walls because of its strong fire resistance.
- Sustainable and easy to apply. Satisfies both design and BEAM requirements.



办公室 Office

香港 Hong Kong

集成大厦 – 绿色建筑金奖 CC WU Building – BEAM Gold Rating

- 大厦翻新工程设计师指定采用了棕榈环保板作内装修用途。
- 棕榈环保板易用、耐水、防火及不含甲醛等有害物质特性可争取更高的绿色建筑环保积分。
- Palmeco boards were specified for use in the building's renovation works.
- Palmeco Master is easy to use and free of any hazardous substances. Palmeco's strong resistant to fire and moisture and its environmental approach enables very high credit ratings under BEAM.



住宅 Residential

香港 Hong Kong

山顶白加道独立屋 Luxury house on the Peak

- 位于香港最高级地段, 是世界上最昂贵的房子之一。
- 以 6mm、9mm 及 12mm 棕榈环保板作墙身及吊顶作内装修使用。棕榈环保板不含甲醛是提供健康家居的不二之选。
- Renovation works at Hong Kong's most prestigious residential houses at The Peak.
- Palmeco Master 6mm, 9mm, and 12mm were specified for renovation use. Its strong moisture and fire resistant abilities, sustainable nature, and absence of formaldehyde provide a healthy living environment.



办公室 Office

香港 Hong Kong

零碳天地 – 绿色建筑白金级 Zero Carbon Building (ZCB) – BEAM highest Platinum rating

- 获最高绿色建筑白金级。
- 香港新世界集团项目, 棕榈环保板为指定环保物料, 主要用在较潮湿地方作为地板垫层板。因为我们的板材遇潮不变形。
- Achieved BEAM Platinum award
- Specified by BEAM professionals as environmental product for use as tile underlayer in wet room because moisture will not cause Palmeco masterboards to swell and deform. Zero Carbon Building (ZCB) is developed by Hong Kong's leading property developer New World Development.



办公室 Office

香港 Hong Kong

美国花旗银行大厦 – 地库停车场 Citibank Tower – basement car park

- 美国花旗银行大厦为中环甲级办公楼，应用棕榈环保板于大厦地库停车场和办公大楼的装修工程。地库停车场因受潮油漆脱落，夹板变形。现在改用 Palmeco 棕榈环保板取代夹板，以达到防潮、防火以及环保的效果。而且棕榈环保板可刷油漆，效果理想。
- Palmeco boards replaced traditional plywood due to its resistance to dampness so as to prevent problems of paint peeling and board deformity. Paint and many other finishes can be applied onto the boards' surface.



办公室 Office

香港 Hong Kong

美国花旗银行大厦 – 两栋甲级办公大楼 Citibank Tower – offices

- 美国花旗银行大厦办公大楼，玻璃幕墙因温差受潮，导致油漆脱落，夹板变形，破坏内装修效果。现在每当有租客续约，物业管理便会改用 Palmeco 棕榈环保板取代夹板，以达到防潮、防火以及环保的效果。而且棕榈环保板具有可刷油漆和贴墙纸等不同装饰效果，满足了大厦租户的内装修要求。
- MDF and plaster boards were replaced by Palmeco boards for the two office towers before leasing to new tenants to avoid persistent moisture damage due to condensation.



训练中心 Training center

香港 Hong Kong

将军澳百胜角消防训练学校 Fire Services Training School (FSTS) in Tsung Kwan O

- 设计新颖的消防训练学校，占地 158,000 平方米，耗资 35 亿多元。新校舍设室外和室内训练场地，并提供各种主题模拟训练设施，让学员能作好准备，应付复杂和大型的紧急事故。采用棕榈环保板作为玻璃垫板。
- Total investment for this 158,000 m² amounts HK\$3.5 billion. 6mm Palmeco were used as glass backers.



住宅 Residentials

香港 Hong Kong

东涌升荟 The Visionary in Tung Chung

- 应用 9mm 棕榈环保板在东涌升荟 9 栋大厦内作玻璃垫板。
- Palmeco 9mm boards were specified and applied as glass backers for 9 blocks of building in The Visionary Development in Tung Chung.



棕榈环保板

应用案例 Application examples

住宅 Residential

香港 Hong Kong

碧海蓝天

Aqua Marine in Cheung Sha Wan

- 位于长沙湾的碧海蓝天地库停车场因潮湿油漆易脱落。以 6mm 棕榈环保板取代夹板作吊顶加强防潮力。
- Palmeco 6mm boards were specified for ceiling in the car park area because of its durability and strong water resistant ability.



特色乐园 Theme park

香港 Hong Kong

香港迪士尼乐园 – 1 到 3 期的装修

Disneyland – 1-3 phases renovation

- 香港迪士尼乐园位于潮湿地带容易滋生白蚁，使用 12mm Palmeco 棕榈环保板，因为它具有很强防潮防白蚁特性。
- Client specified Palmeco because the board is formaldehyde free, A1 class fire rating features and easy to use. Palmeco replaces High Density Boards at comparable costs.



酒店 Hotel

香港 Hong Kong

洲际酒店

Intercontinental Hotel

- 该酒店选择Palmeco棕榈环保板作为玻璃装饰垫板，不变形，取代价格较高的防水夹板。
- Palmeco replaced the more expensive Marine Ply as backer board for glasses.



酒店 Hotel

香港 Hong Kong

君悦酒店意大利厅

Grand Hyatt Grissini

- 选择 Palmeco 棕榈环保板作吊顶装修，因板材坚硬、防水、防火及易于安装。
- Palmeco was used for ceiling because of its strength, water and fire resistant capabilities.



棕榈环保板

应用案例 Application examples

住宅 Residentials

香港 Hong Kong

Austin Place

- Austin Place 共有 185 间豪华公寓。
- 选择 Palmeco 棕榈环保板作浴室墙垫板及内墙装饰。
- Austin Place has 185 apartments in TST.
- Palmeco was specified for internal wall and bathroom tile backer.



公寓 Duplex residentials

香港 Hong Kong

别墅装修工程

Residential Duplex renovation

- 设计师及业主选择使用棕榈环保板作全方位装修, 因板材环保不含甲醛, 防火、防潮、提供安全健康的环境。作内墙建房、吊顶、浴室瓷砖垫层及花园园外墙。
- Designer and owner specified Palmeco for internal wall, ceiling, tile backer as well as external walls in garden because of functional advantages over other boards.



住宅 Residentials

香港 Hong Kong

住宅装修工程

Residential renovation

- 设计师及业主选择棕榈环保板作全方位装修。设计师选择使用棕榈环保装饰板不用油漆, 为业主提供美观舒适, 不含甲醛的绿色健康家居。
- Use Palmeco 360° – Because Palmeco is the better green building board free of formaldehyde, there is no need for painting and other topical applications using Palmeco laminates.



商场 Retail

深圳 Shenzhen

Zara – 国际品牌 Zara – International brand

- Zara 总公司因为棕榈环保板不含甲醛, 具有 A1 级防火功能, 指定棕榈环保板取代了原高密度纤维板用于内装修, 同时造价成本相若。
- Client specified Palmeco because the board is formaldehyde free, A1 class fire rating features and easy to use. Palmeco replaces High Density Boards at comparable costs.



商场 Retail

深圳 Shenzhen

Massimo Dutti – 西班牙品牌店 Massimo Dutti – Spanish Fashion Group

- 位于深圳的西班牙时尚品牌店指定使用 Palmeco 棕榈环保板。因为商场的人流密集, 按商场防火要求进驻商店内装修材料必须符合国家 A 级防火标准。
- Spanish Fashion Group specified Palmeco for shop renovation in Shenzhen. Local Government demanded non combustible A1 class material to be used in high traffic shopping center. Palmeco was specified because it meets the A1 Class fire rated building boards requirement.



办公室 Office

中国 China

办公室装修工程 Offices renovation

- 国际品牌机构选择 Palmeco 棕榈环保板, 因板材环保不含甲醛, 是提供安全健康办公室的不二之选。
- International brands specified Palmeco because this A1 fire rated formaldehyde free board provides a safer and healthier working environment.



住宅 Residentials

广州 Guangzhou

御景台 Residentials

- 选择 Palmeco 棕榈环保板作墙身, 因板材环保不含甲醛, 防火、防潮、更安全健康。
- Used Palmeco board for walls because it is easy to use and it provides a healthier and safer environment.



棕榈环保板

应用案例 Application examples

建屋装修 House building

菲律宾 The Philippines

房子兴建 House building

- 菲律宾非常潮湿, 选择 Palmeco 棕榈环保板, 因它遇水不变形, 防火、防白蚁滋生。是建屋装修好选择。

- Philippines is very humid. Customer selected Palmeco board because it does not swell even when submerged in water for days. Added benefits is resistant ability to fire and termites



装潢工程 Renovation

菲律宾 The Philippines

儿童休戏场地 Wakuland Playroom

- Wakuland 选择 Palmeco 棕榈环保板, 因板材环保不含甲醛, 防火、防潮、更安全健康。很适合作儿童休戏场合使用。

- Wakuland used Palmeco board because it is easy to use and it provides a healthier and safer environment for children.



医院 Hospital

台湾 Taiwan

卫生署福利部桃园医院 Kidney centre in Taoyuan Hospital

- 使用在医院的血液透析室台湾的名称是洗肾中心。木板原本施工时是用木板但没有防火, 所以外面还要用矽酸钙板当作装饰板。才有防火功能。现在改用棕榈环保板, 施工只需要用 18mm 的棕榈环保板就可以兼具耐燃及美观功能省工时省材料也省钱。
- 棕榈环保板零甲醛

- The designer used 18mm Palmeco Board to replace the original combined use of plywood and calcium silicate boards for the kidney centre renovation. The replacement allowed the hospital to save cost and yet achieving the requirement of fire resistant as well as the better finishes.
- Palmeco's zero formaldehyde content is perfect application for this institution.



预制房 Prefabricated SIP house

澳洲及秘鲁 Australia and Peru

澳洲及秘鲁 Australia and Peru

- 棕榈环保板以优异的性能表现, 获澳大利亚 TECTA Systems 预制房制造商为指用板材。
- 秘鲁隔热保温预制房建筑商采用 9mm 棕榈环保板才兴建房子之用。

- Newly invented SIP prefab house system producer – TECTA System specified Palmeco because its physical properties are appropriate boards for its systems.
- SIP Home construction company in Peru specified Palmeco 9mm boards for their projects.

